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Rodičovské združenie pri ZŠ nám. Ladislava Novomeského 2 v Košiciach 

 
Zápisnica č. 4 

školský rok 2020/2021 
 

z mimoriadneho zasadnutia Rodičovskej rady Rodičovského združenia (ďalej len „RR RZ“), 
konaného dňa 21. 6. 2021 mimoriadnou formou prostredníctvom online platformy MS Teams 
z dôvodu pandemickej situácie. 
  
Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Dofinancovanie dodania šatňových skriniek 
3. Hygiena 
4. Rôzne 
5. Záver 

 
1. Otvorenie zasadnutia 
Na úvod stretnutia predsedníčka RR RZ, p. Vacziová privítala všetkých zúčastnených a vyzvala 
p. Šuklin, aby zúčastnených informovala o aktuálnom stave realizácie dodávky šatňových 
skriniek a stave rozpočtu RR RZ. 
 
2. Dofinancovanie dodania šatňových skriniek 
P. Martina Šuklin informovala, že aktuálny stav prostriedkov v rozpočte RR RZ je 10 600,- Eur 
(máj + 1. polovica júna – teraz prišlo 8 400,- Eur). Všetkým rodičom za tieto prostriedky 
poďakovala a zároveň uviedla, že je potrebné dôkladnejšie uvádzať pri platbách mená a triedy 
detí, nakoľko je občas problém priradiť platby. Zároveň niektorí rodičia uhradili platbu aj dvakrát. 
P. Hološ k danému problému uviedok, ž je možné, že duplicitná platba môže byť aj dobrovoľný 
dar dar RR RZ.  
Členovia RR RZ sa preto zhodli na tom, že si budú vyžiadavať od p. Šuklin menné zoznamy za 
jednotlivé triedy, aby dané platby mohli skontrolovať – iba v rámci RR RZ. 
Po upozornení na viacdetné rodiny navrhli p. Šenkoc a p. Šuklin uvádzať priezvisko a všetky 
triedy, ktoré deti z danej rodiny navštevujú. 
P. Šuklin zároveň upozornila, že pri platbe formou vkladu na účet nie je možné vôbec 
identifikovať platcu. 
 
Za účelom kontroly si menné zoznamy ihneď vyžiadali dôverníci 7.C, 7.B a 9.A. 
 
P. Vacziová zároveň vyzvala, aby dôverníci informovali, ak sú v ich triedach niektoré deti 
dlhodobo v zahraničí – nakoľko ich neprítomnosť (a teda aj zrejmé neplatenie) ovplyvňujú 
percento uskutočnených platieb za triedu. 
 
P. Vacziová taktiež vyzvala dôverníkov, aby zvážili zaslanie ešte jedného e-mailu rodičom ich 
tried. 
P. Balogová takýto e-mail zaslala a zaznamenala veľmi pozitívny efekt. 
V závere p. Vacziová poďakovala p. Šuklin za dôkladnú prezentáciu.  
 
P. Vacziová informovala, že v apríli bolo dodaných 425 skriniek, 66 skriniek zabezpečila p. 
riaditeľka prostredníctvom fondor a 22 bolo dodaných vďaka sponzorovi v 6. A. 
 
Do konca roka je potrebné dodať ešte 215 skriniek. Skrinky pre 4. ročník budu atypy a na ich 
umiestnení ešte pracuje p. dizajnérka. Pri priemernej cene skrinky 50,- Eur je potrebných 
10 750,- Eur. Sponzor (p. Murín) prisľúbil 1 200,- Eur, 500,- Eur prisľúbila spoločnosť Veolia (v 
polovici leta) a sponzor – rodič z 4. A je ochotný doplatiť k platbám rodičov za danú triedu. 
 
Po vyfinancovaní zvyšnej sumy (8 500,- Eur) zostane RR RZ v rozpočte 2 100,- Eur na iné 
potreby.  
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RR RZ bude v budúcom školskom roku žiadať platby od nových prvákov (p. Vacziová a p. 
Šuklin sa zúčastnia prvých rodičovských združení a budú informovať nových rodičov 
o fungovaní RR RZ. 
Ostatné ročníky nebudú platiť – ak budú vybrané prostriedky postačovať. Ak nie, RR RZ 
prehodnotí situáciu a rozhodne o ďalších krokoch. 
P. Šuklin zdôraznila, že bud. nesmieme na rodičov vyvíjať žiaden nátlak, nakoľko bolo sľúbené, 
že sa platiť nebude a ak by sme to nedodržali stratili by sme dôveru rodičov. 
 
V novom školskom roku budú pripravené nové stanovy RR RZ, ktoré budú zohľadňovať to, že 
rodičia, ktorí nebudú platiť do RR RZ nebudú mať možnosť hlasovať a zúčastňovať sa 
rozhodovania o hospodárení prostriedkov RR RZ. Deti však nesmú znášať dôsledky. 
 
P. Balogová navrhla aj tak po lete pripomenúť platby tým, ktorí ich ešte neurobili – na základe 
individuálneho posúdenia dôverníkom – ten by mal vedieť, kto si to skutočne nemôže dovoliť 
a kto napr. iba zabudol. 
P. Šuklin navrhla, aby to bolo dojednané v septembri a aby bola komunikácia jednotná. 
P. Šoltýsová taktiež potvrdila, že komunikovala dodatočnú platbu 30,- Eur ako platbu za budúci 
šk. rok, avšak v septembri môžeme prehodnotiť situáci. 
 
V závere p. Vacziová zhrnula návrhy v zmysle, že dôverníci môžu zaslať ešte jednu výzvu 
rodičom a v septembri sa dohodne ďalší postup. 
 
 
3. Hygiena 
V nasledujúcej časti stretnutia p. Vacziová informovala zúčastnených, že oboznámila p. 
riaditeľku o pláne RR RZ prestať financovať položku „hygiena“ z prostriedkov RR RZ. P. 
riaditeľka túto informáciu akceptovala a je pripravená túto položku hradiť z prostriedkov školy. 
 
P. Šuklin zdôraznila, že to nesmie mať vplyv na kvalitu zabezpečenia hygienických potrieb pre 
deti. 
 
Predsedníčka následne vyzvala na hlasovanie o zrušení financovania položky „Hygiena“. 
 
Hlasovanie:  
Počet prítomných členov RR RZ v čase hlasovania: 23 
ZA: 20, ZDRŽAL SA: 2, PROTI: 1 
 
Uznesenie č. 1: RR RZ ruší financovanie položky „Hygiena“ z rozpočtu RR RZ počnúc 
začiatkom šk. roka 2021/2022. 
 
4. Rôzne 
P. Vacziová informovala členov, že p. riaditeľka požiadala RR RZ o zakúpenie knižných odmien 
pre 9-takov – cca 20 kníh. 
 
P. Vacziová vyzvala k hlasovaniu o použití hotovosti v pokladni na úhradu knižných odmien pre 
9-takov. 
 
Hlasovanie:  
Počet prítomných členov RR RZ v čase hlasovania: 23 
ZA: 21, ZDRŽAL SA: 2, PROTI: 0 
 
Uznesenie č. 1: RR RZ odsúhlasila nákup knižných odmien pre 9-takov z prostriedkov 
hotovostnej pokladne RR RZ.  
 
Po hlasovaní p. Vacziová vyzvala rodičov, aby predniesli prípadné ďalšie otázky. 
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P. Soliarová pripomenula situáciu so „smútočným oznámením“, ktoré dostali členovia RR RZ e-
mailom. 
 
P. Vacziová k danej téme navrhla zmeniť spôsob komunikácie medzi členmi RR RZ a to tak, 
aby každý, kto chce osloviť ostatných členov komunikoval iba prostredníctvom nej. Otázky 
alebo informácie bude následne členom posielať vždy iba ona. Zároveň dodala, že jej zámerom 
je udržiavať vždy korektnú a priateľskú komunikáciu. 
 
P. Soliarová taktiež informovala, že končí svoje pôsobenie v revíznej komisii a vyzvala na jej 
stretnutie a taktiež k nájdeniu náhrady do RR RZ a do revíznej komisie. 
Revízna komisia ešte pripraví správu k 31. augustu. 
 
P. Vacziová súhlasila s naplánovaním stretnutia revíznej komisie a informovala, že na 1. 
stretnutí RR RZ bude potrebné odsúhlasiť nové smernice nového občianskeho združenia, 
pravidlá a orgány. 
 
 
5. Záver 
V závere sa predsedníčka RR RZ poďakovala všetkým členom za účasť a príspevky do 
diskusie a ukončila zasadnutie. 
 
 
V Košiciach dňa 21. 6. 2021 
 
Zapísal: Gabriela Vyleťalová _______________________ 
 
Za RR RZ overil: Alexandra Slobodníková       _______________________ 
 
 
Prílohy:  Prezenčná listina stretnutia 
  
 
 


